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§ 1 MÖTET ÖPPNAS 

 

Ordförande förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2 VAL AV JUSTERARE 

 

Till justerare utsågs Ingrid Grundström 

 

§ 3 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING 

 

Dagordningen fastställdes 

 

§ 4 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

 

Föregående protokoll genomlästes och lades till handlingarna.  

 

§ 5 RAPPORT FRÅN ORDFÖRANDEN 

 

 Har försökt ringa till Nordea utan framgång, försöker ordna det via nätet.  

 

 

§ 6 RAPPORT FRÅN KASSÖREN 

 

 Kassören redovisade, kassan är god. Nose-work har kommit in.   

 

§ 7 RAPPORT FRÅN INFOANSVARIG 

  

 Punkten utgår och sammanlägges med ordförandeinformation. 

 

 

 



§ 8 RAPPORT FRÅN UTBILDNINGSANSVARIG 

 

Till protokollet bifogas rapport från Magnus P ang utbildning. Behov av att utbilda 

testledare. 

Lisbet Alakangas från SSRK lyfte frågan om Fb-R, diskuterades i styrelsen, beslut togs 

att göra något gemensamt med FRK Norr, SSRK Norrbotten. 

Fråga på hemsidan om det finns intresse för beskrivning i höst. 

 

§ 9 RAPPORT FRÅN JAKTANSVARIG 

 

Förslag från Norrlabben om gemensamt jaktprov 21-22/9. Goldenklubben och 

Norrlabben hjälps åt med funktionärer. Stefan och Peter Näsman tar kontakten. 

 

 

§ 10 RAPPORT FRÅN UTSTÄLLNINGSANSVARIG 

 

Inget att rapportera sedan sist. Förslag från Ingrid om exteriörseminarium för 

medlemmarna. Diskussion kring aktiviteter för att öka intresset för att ställa ut.  

Beslut att ha en kombinerad openshow och Goldendag i augusti. Beställa vita rosetter. 

 

 

§ 11 RAPPORT FRÅN MENTALITET/FUNKTIONSANSVARIG 

 

 Hör ihop med funktionsbeskrivningen som vi redovisat under punkt 8. 

 

 

§ 12 MANUSSTOPP GOLDEN NYTT 

  

 Manusstopp inför openshowen har redan varit. Inget övrigt till nästa manus.  

 

 

§ 13 INKOMNA SKRIVELSER 

 

 Inga inkomna skrivelser. 

 

 

§ 14 UTGÅENDE SKRIVELSER 

 

 Se under punkterna för funktion och jakt. 

 

 

§ 15 ÖVRIGA FRÅGOR 

 

 Materialförvaltning diskuterades, material utspridda på olika ställen. Förslag att kolla  

 vad ett förråd kan kosta att hyra på försvarsområdet i Boden. 

 

 

§ 16 NÄSTA MÖTE 

 

 Nästa möte den 18/6 kl 19.00, Studiefrämjandet. 



 

 

§ 17 MÖTET AVSLUTAS 

 

 

 

____________________________         

Sekreterare 

 

____________________________        

Justerare 

 

____________________________ 

Ordförande                     


